
 

 

Μέγαρα, 25 Απριλίου 2017  

ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

Απάντηση στον Δημοτικό Σύμβουλο κ. Κλεάνθη Βαρελά 
για την Βιομηχανική ζώνη στις Ακρες Μεγάρων 

 
Στο φύλλο της εφημερίδος ΜΕΓΑΡΙΚΟΣ ΤΥΠΟΣ της 19ης Απριλίου 2017, στη 

σελίδα 19, δημοσιεύθηκε ρεπορτάζ με διατυπωμένες απόψεις του ανεξάρτητου 
Δημοτικού Συμβούλου, ότι τάχα η Βιομηχανική Ζώνη στις Ακρες Μεγάρων έχει 
αφεθεί στην τύχη της και ότι ο Δήμος δεν έχει δείξει κανένα ενδιαφέρον για την 
περιοχή. 

Σε απάντηση αυτής της τοποθέτησης του κ. Βαρελά, ο κ. Γιάννης Δήμας, 
εντεταλμένος Δημοτικός Σύμβουλος Αγροτικής Ανάπτυξης του Δήμου Μεγαρέων 
αναφέρει τα εξής: 

« Επιθυμώ να γνωστοποιήσω στον κ. Βαρελά ότι ο Δήμος: 
 α) Τοποθέτησε πινακίδες κατεύθυνσης για ευκολότερη πρόσβαση  
β)Τοποθέτησε κάδους,  για πρώτη φορά στην περιοχή 
γ)Με ενέργειες του Δήμου έγινε επαύξηση ισχύος στο ρεύμα, που ήταν πάγιο 
αίτημα των επιχειρηματιών, με την τοποθέτηση 20 στύλων μεταφοράς ρεύματος 
από τον υποσταθμό της ΔΕΗ μέχρι την ΒΙΟΠΑ και  
δ)Εχουν γίνει από τη Διοίκηση του Δήμου πολλές ενέργειες για την χρησιμοποίηση 
Φυσικού αερίου και είναι η υπόθεση αυτή σε πολύ καλό δρόμο, πράγμα που θα 
κάνει ελκυστική την περιοχή και σε άλλους επιχειρηματίες έτσι ώστε να 
δημιουργηθούν νέες θέσεις εργασίας. 

Τέλος, θα ήθελα ειλικρινά να ρωτήσω τον κ. Βαρελά ο οποίος ήταν 
Αντιδήμαρχος και πρωτοκλασάτο στέλεχος της Διοίκησης Μαρινάκη να απαντήσει 
τι έκαναν αυτοί στην Βιομηχανική Ζώνη, επί 4 χρόνια που ήταν Διοίκηση του Δήμου; 
Η απάντηση είναι, απολύτως ΤΙΠΟΤΑ.» 
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